

(上接D41版) 2019年度合并所有者权益变动表

Table with columns for 2019年度合并所有者权益变动表, including items like 股本, 其他权益工具, 资本公积, etc.

2022年1-6月合并所有者权益变动表

Table with columns for 2022年1-6月合并所有者权益变动表, including items like 股本, 其他权益工具, 资本公积, etc.

(三)合并范围及变化情况

Table showing changes in consolidated scope and status, including acquisition and disposal of subsidiaries.

其中,按组合计提坏账准备的应收账款账龄情况如下:

Table showing aging of accounts receivable by combination, with columns for 账龄, 期末余额, 计提比例, etc.

(续上表)

Table showing aging of accounts receivable by combination (continued).

(续上表)

Table showing aging of accounts receivable by combination (continued).

(续上表)

Table showing aging of accounts receivable by combination (continued).

(续上表)

Table showing aging of accounts receivable by combination (continued).

(续上表)

Table showing aging of accounts receivable by combination (continued).

2022年母公司资产负债表

Table with columns for 2022年母公司资产负债表, including assets and liabilities.

2022年度母公司所有者权益变动表

Table with columns for 2022年度母公司所有者权益变动表, including items like 股本, 其他权益工具, etc.

注:上述财务报表计算方式如下:

Text explaining the calculation methods for the financial statements, including formulas for earnings per share.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

(二)非经常性损益

Text describing non-recurring gains and losses, including government grants and asset disposal gains.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

注:2019年度合并财务报表时,将永续债自2019年1月1日至2019年12月31日已发生的利息扣除。

Text explaining the exclusion of interest on perpetual debt from the 2019 consolidated financial statements.

(下接D45版)